
 
 

  
 
 

  Referat fra ekstraordinær Generalforsamling 
 
  Torsdag den 7. december 2023 kl. 15.00 

 

                 
Tilstede var 27 stemmeberettiget medlemmer incl. Bestyrelsen. 
 
Bjarne bød velkommen og informerer at han og Annie stopper i krocketklubben på 
grund af sygdom, som han tidligere havde skrevet ud til medlemmerne om.  
Og han pointerer at alt dette ikke har noget med medlemmerne at gøre, jeg kunne ikke 
ønske mig bedre og trofastere medlemmer.  
Da dagsorden var sendt ud før denne opstået situation, skulle medlemmerne tage 
beslutning, om de skulle nedlægge klubben, eller forsætte.  
 
Der blev stemt for at forsætte, med 25 stemmer. 
 
Herefter gik man til dagsorden. 
 
Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent:  
Lena Lund blev foreslået og valgt, hun takkede for valget og erklærede den 
ekstraordinær generalforsamling for lovligt indkaldt og gav ordet til formanden.  
 
1.A Formanden takkede for det store fremmøde, og forklare at når klubben skulle 
forsætte, var den nødt til at ændre i nogle regler i vedtægterne, da det viste sig, at 
klubben ikke var accepteret i Svendborg Senior Idræt.   
 
Man gik til afstemning om forslagene. 

 
 
2. Forslag fra bestyrelsen vedr. ændring af foreningens status. 
 
Ændring af vedtægter § 1: “Navn og hjemsted”, linje 2 slettes: 
§ 2. “ Formål”, “samvær blandt ældre i Svendborg”, ændres til “samvær blandt 
borgere i Svendborg.   
Blev godkendt. 



3. Ændring af kontingent for 2024 egen opkrævning samt medlemskab af DGI.

Tidligere vedtaget (kr. 200,00 for aktive + medlemskab af SVSI, kr. 150,00 for passive)

Ændringsforslag ved egen opkrævning [kr. 300,00 for aktive o91,75,00 for passive)

Kontingeritforslaget blev ikke godkendt, tages op til den kommende ordinære
generalforsamling.
Derimod blev det vedtaget at tilmelde sig til DGl.

4. Indkomne forslag: Intet.

5. Eventuelt
Erling takkede både Annie og Bjarne for deres store arbejde, det kunne vi alle
tilslutte os. Han foreslog også, der skulle nedsættes en arbejdsgruppe så man kunne
finde ud af, hvordan styringen skulle være.
Bjarne takker for den tilkendegivelse, han og Annie havde fået, og han og Annie nok
skal være behjælpelig med overgangen.
Bjarnes nøgle blev overdraget til Lars Andersen, som vil prøve at få styr på klubben.

Generalforsamlingen sluttede med at dirigenten takkede for god ro og orden.

Herefter gik vi til det store julebord med lune retter, og hvor der var Ris A' la' mande,

med mandelgaver og herefter et bankospil, om de gaver medlemmerne havde med.
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